
Referat fra FAU møte Torød skole 07. April 2021 
 
 

Tilstede Trinn Representant e-post 
v SFO Vara: Jenny Rydling jennypluttan@hotmail.com 

 
v 1. trinn Marlene Ersvik Sandberg  marlenekja@gmail.com 
v 2. trinn  Yvonne Elisabeth Olsen Kvien  

Vara: Siv Gotland Lien 
 

yvonne.kvien@imfconsulting.no 
siv_lien@hotmail.com 
 

v 3. trinn Janne Kristina Kjær-Halvorsen jannekkh@outlook.com 
v 4. trinn Trude Borge Iversen trudeiversen@yahoo.no  
v 5. trinn Emilie Wadel milly_emilie@hotmail.com  

 6. trinn Trine Gervin Tr-j@online.no  
v 7. trinn Janne Kristina Kjær - Halvorsen  

 
jannekkh@outlook.com  

v Rektor Anette Schømer annette.schomer@faerder.kommune.no  

v Inspektør Steinar Ulvahaug Olsen steinar.ulvahaug.olsen@faerder.kommun
e.no 

v SFO leder Anne Lise anne-lise.knudsen@faerder.kommune.no 

 
 

Saker / Aksjoner Ansvar 
Nytt fra trinnene/SFO 
 
SFO  – ingen saker 
1. Trinn – Ingen nye saker 
2. Trinn – Ingen nye saker 
3. Trinn – Trinnet skal arrangere noe lignende som i fjor på 17. mai 
4. trinn -  Klassen vil gjerne gi både lærere og ledelsen ved skolen ros og si tusen 
takk for det gode arbeidet som gjøres nå i koronatiden. Vi vet at det er tøft for 
mange ansatte med raske endringer og det å stå i front i en uklar smittesituasjon – 
men synes lærere og ledelse gjør en veldig bra innsats.  
5. trinn – Ingen nye saker 
6. trinn – Foreldrerepresentant ikke til stede  
7. trinn – Foreldrerepresentantene skal forberede avslutningsfest for elevene.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nytt fra skolen 
 

• SFO: Elevene er godt i gang etter påske. Arbeidet med fritidsklubben er godt 
i gang. Det er satt opp en sementring som bålplass for grilling på skolens 
område. 

 
 

• Ønskene fra elevrådet: 
- Akebakke: Kommunen har hogd i skogen og skal fylle på, slik at det blir 

akebakke ned mot jordet i stedet for ned mot gymsalen. Akebakken vil 
være klar til neste vinter. 

- Da det ikke lar seg gjøre å gjennomføre elevråd kan trinnene komme 
med ønsker. 2. trinn sendte søknad om flere leker i kohortene, og alle 
trinnene har fått mer leker som de kan drive med i friminuttet. 

- Honved er kjøpt inn 
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• Covid -19:  
- Skolen har gjort seg noen gode erfaringer under koronatiden som de vil 

vurdere å videreføre, som blant annet samling ute for trinnene før det 
ringer inn. Egne kohorter har vært bra – spesielt for 1. trinn.  

- Neste uke skal det være vanlig rødt nivå, dvs akkurat likt som nå.  
Smittetrykket har endret seg og få barn som blir smittet. Håper på 
forsterket gult nivå fra 18.april.   

- Rektor berømmer foreldre for godt samarbeid når det oppstod smitte på 
to trinn.  

 
• Fag og timefordeling. 

- Vegard som har hatt 6. trinn har gått over i annen jobb. Iver har tatt over 
6. trinn med bistand fra Stian.  

- Gode erfaringer fra første året uten skolepatrulje og skolen kommer til å 
fortsette med dette neste år. 

- 6. trinn hadde besøk av Viten senteret i Porsgrunn - «Du verden» og har 
fått kursing på kodesett. Det er en aktivitet som skal være forbeholdt 
mellomtrinnet.  

- Digitale enheter: 1. trinn bruker Ipider. 2.-4. trinn har 2:1 dekning på 
PCer. Hele mellomtrinnet har hver sin PC. 5. og 6 kan også ta med hjem 
dersom behov. 7. trinn har egne PCer som de tar med hjem 

- Kommunen har gjort endringer i timer til neste år. Slik at det blir noen 
små endringer på sluttidspunkter. Kommunen følger Helsedirektoratets 
anbefalinger om 20 minutter spisepause for alle trinnene. 1. og 2.trinn har 
til nå hatt 30 minutter, så dersom lærerne ser at de trenger mer tid enn 
20 minutter får de det.  

- Fra neste år skal alle skolene i Færder ha «Fysisk aktiv læring» – Alle 
lærerne får etterutdanning frem til jul. Dette innebærer blant annet aktiv 
pedagogikk og ulike læringsarenaer i tråd med fagfornyelsen. 

 
• 17. mai:  

- Skolen ønsker å bidra som på Facebooksiden «Hva skjer på Torød» med 
eventuell tale eller sang.  

- 17. mai komiteen i kommunen ønsker å dele ut penger til skolene i 
Færder. For pengene ønsker Torød skole å lage «maifest» for barna 
siste skoledag før 17. mai.  

 
 
Møte med lederne av FAU, rektorene og Fritid Færder 
Rektor informerte kort fra møte som er avholdt med lederne av alle FAU i Færder, 
rektorene og Fritid Færder angående koronasituasjonen. Tema for møtet var blant 
annet hvordan vi foresatte kan bidra til felleskap og sosial omgang innenfor 
smittevernreglene. Virksomhetsleder vil sende ut kort informasjon til alle foresatte til 
elever i Færder kommune fra møtet. 
 

 

Klatrepark  
- Det er gjennomført befaring sammen med kommunen 
- Tore Birkeland (idrettsrådgiver i kommunen) har sendt spørsmål til 

byggesak – spørsmål om det må søkes om bygging i et LNF område. 
- Så snart det er avklart om det er tillatt å bygge legges det en plan for det 

videre arbeidet og involvering av flere foreldre, inkludert søking om 
midler. 

- Det avtales da også et SU møte 

 
 
 
 
 
 
 
 



- Utedrift i kommunen tar ansvar for parken etter at den er satt opp 
 

Budsjett og regnskap 
Utgikk da leder ikke var tilstede – blir tema på neste møte.  
 
Oppfølging: FAU leder legger frem budsjett på neste møte  
 
 

 
 
 
Trine 
 
 
 

Eventuelt 
Representanten fra 3. trinn foreslo at det opprettes en Messenger gruppe for alle 
medlemmene av FAU, inkludert varaer. Der all informasjon knyttes til FAU legges, 
inkludert innkallinger og agenda til møter. Dersom varaer har lyst til å stille på 
møtene er dette fint. FAU stilte seg ba forslaget. 
 
Steinar minnet alle FAU representantene om å avholde valg av klassekontakter før 
sommeren.  
 
Oppføling:  
Det opprettes en Messenger gruppe for FAU. 

 
 
 
 
 
 
Alle  
FAU rep 
 
 
Trude 

Saker til neste møte: 
 

- Faste saker 
- Referat fra sist 
- Nytt fra trinnene 
- Nytt fra skole/SFO 

- Klatrepark 
- Budsjett og regnskap 
- Eventuelt 

 

Neste møte: Når avklaring av klatrepark – dersom ikke i slutten av mai. Nærmere dato 
kommer.  
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